
Beszámoló az ELTE HÖK 2017-es vezetőképzőjéről 
 

Elnöki szekció 

 

1. Szekció munka 

Az első napon vendégünk volt Mezey Barna rektor úr, Nagy Gergely Gyula és Csordás Péter az 

ELTE Iskolaszövetkezetétől és Simon Gábor a BEAC-tól. Rektor úrnak feltettük kérdéseinket a 

Gazdaságtudományi Intézet megalakulásáról, az OHV nyilvánosságáról és SEK csatlakozásának 

nehézségeiről, amire rektor úr hosszasan válaszolt. A nagyon jó hangulatú beszélgetés során 

leköszönő rektor úr megosztotta velünk, hogy mandátuma során mit élt meg a legnagyobb 

sikerének és bukásának.  

Nagy Gergely Gyulával és Csordás Péterrel az iskolaszövetkezeti kifizetések nyilvánosságáról 

tárgyaltunk, nem zárkóztak el felvetésünktől. Álláspontjuk szerint, amennyiben az ELTE HÖK 

megfogalmazza kérését és nincs jogi akadálya, akkor az adatokat továbbítják az Egyetem felé. 

Ennek megvalósulásához meg kell vizsgálni az idevágó jogszabályokat, mert könnyen lehet, hogy 

visszamenőlegesen ez nem történhet meg, és csak úgy lesz lehetőség, ha módosul a szerződés, amit 

az iskolaszövetkezeti tagok aláírnak azzal, hogy elfogadják, hogy nyilvános lesz a kifizetésük. 

Simon Gáborral az egyetemi sport jövőjéről és a BEAC szervezeti átalakulásáról beszéltünk. 

2. Szekció munka 

A második szekció során az elnökség megtárgyalta, hogy mikor és egységesen legyenek-e a 

választások minden karon, itt nem sikerült konszenzusra jutni, mert a karok nagyon különböző 

érdekképviseleti rendszerrel működnek. Nem lesznek egységes időben a választások, minden kar 

akkor fogja tartani, amit a legoptimálisabbnak tart, ehhez szükség lesz az alapszabályok 

módosítására. Az elnökség megvitatta, hogy az ELTE HÖK Ellenőrző Bizottsága miként alakuljon 

át, mert jelenleg nem funkcionál megfelelően. A következő tervezett született: minden kar delegálja 

az EB elnökét és az ELTE HÖK Küldöttgyűlése választ tőlük független egy EB elnököt, aki 

koordinálja többi részönkormányzat EB elnökének a munkáját, és közöttük felosztásra kerül az 

ELTE HÖK Bizottságai.  

Érintőlegesen az Elnökség megtárgyalta, hogy az ELTE HÖK elnökének mandátuma két évre 

emelkedjen, ez nagyon megosztotta az ott levőket. Személy szerint én nem támogatom a mandátum 

idejének a növekedést, abban maradt az Elnökség, hogy a félév során még visszatér a kérdésre. 

 

 



3. Szekció munka 

A harmadik szekció munka során a gólyatábori igények csökkentésével foglalkoztunk, mert a 

pályázó cégek megfogalmazták javaslataikat felénk, amit a gólyatáborok nagy része befogadott, egy 

érvényes eljárás reményében. Több gólyatábornak emelkedett a részvételi díja, én nem támogattam, 

hogy a Tanári Napok és a TermészetGyógyász GT esetében ez megtörténjen, mert véleményem 

szerint már így is magasak az áraink. 

4. Szekció munka 

Az utolsó szekció során Sujtó Attila leköszönő ELTE HÖK elnök egy csapatépítő tréninget tartott 

az Elnökség tagjainak. 

 

Bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok, keressetek bátran az alábbi elérhetőségeken! 

 

Horváth Luca 

elnök 

elnok@ttkhok.elte.hu 

+20/259-9364 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Esélyegyenlőségi szekció 

 

A szekciómunka során volt lehetőségünk beszélgetni Kovács Krisztinával az ELTE Fogyatékosügyi 

Központjának vezetőjével. Megismerkedtünk közelebbről a központ munkájával és szolgáltatásaival, 

ami rendkívül sokrétű, jegyzetkészítéstől kezdve, az egyetemi élethez elengedhetetlen útvonalak 

megtanításáig a lehető legtöbb módon probálják segíteni azokat a hallgatókat, akiknek szüksége van 

rá. A szolgáltatási körük folyton bővül és bővül. Mindenki bízik benne, hogy a Központ és a 

Hallgatói Önkormányzat között az együttműködés továbbra is legalább olyan eredményes és 

gördülékeny lesz, mint eddig volt. 

 

Dávid Szamanta az ELTE HÖK leköszönő Esélyegyenlőségi Referense megismertetett minket a ProAbility 

projekttel, ami elsősorban cégeknek készült, de van egy hallgatóknak szánt tréningvázlatuk is. 

Ennek néztük át a felépítését és összeszedtük a pozitív és negatív tulajdonságait is. Az elemzés 

részét képezte, hogy miként tudnánk ezt a tervezetet, vagy akár csak részeit felhasználni, mik azok 

a HÖK-ös események, aminek a programjában szerepelhetnek a tréning feladatai. A tanári 

útmutatót és a tréningen résztvevő hallgatóknak szánt munkafüzetet is megkaptuk. 

 

A továbbiakban Farkas Fannival az ELTE HÖK leendő Esélyegyenlőségi Referensével folytattuk a 

munkát. A pályázatában is említette, hogy szeretne egy előadássorozatot a következő tanévben, ez 

4 előadást jelent, félévente 2-2. Az első 2 előadás az LMBTQ közösséggel kapcsolatos lenne az első 

félévben, a 3. a roma közösségről szólna és a 4. pedig a mozgássérültekről/mozgássérülteknek. 

Ennek az előadássorozatnak az első 2 eseményével foglalkoztunk mélyebben. Pár videót 

megnéztünk bevezetésnek a témába és aztán tartottunk egy brainstormingot. Összeszedtük, milyen 

részekből épülhetne fel, kik lehetnének a vendégek és hogyan épülhetne egymásra a két esemény. 

A nyáron ez a projekt folytatódni fog és remélem a további munkálatokban is részt vehetek majd. 

Reményeink szerint sok érdeklődő lesz majd ezen események iránt.  

 

Nagyon élvezetes volt a közös munka a szekciónak a tagjaival! 

 

Vigh Patricia 

mentorkoordinátor 

mentorkoord@ttkhok.elte.hu 



 
 

 
TANÁRKÉPZÉSI SZEKCIÓ 

 
 
Szekcióvezetők: Nagy Anett, EHÖK Tanárképzési referens és Kanti Eszter, megválasztott 
EHÖK Tanárképzési referens 
Résztvevők: Zsinkó Hajnalka (IK Tanárképzési referens), Fábián Fanni (PPK Tanárképzési 
referens), Lukács Márton (TTK elnökhelyettes) és én. 
 
Első szekció: Az első nap egy rövid ismerkedéssel kezdtünk, hiszen a referensek között új tagot 
köszönthettünk Fábián Fanni személyében. A szekcióban ezután a közösségi gyakorlat kapcsán 
végeztünk SWOT-analízist, hogy összegyűjthessük a gyakorlat hibáit, erősségeit, felmérjük a benne 
rejlő lehetőségeket és ötleteket, amikkel fejleszthetnénk a közeljövőben. 
Második szekció: A külügyesekkel közösen tartottuk a szekciót, mely során a hosszú tanítási 
gyakorlat alatti Erasmus lehetőségét mértük fel. Erasmus szakmai gyakorlat keretében a 2 hónapos 
külföldön töltött idő kapcsán ötleteltünk, hogy milyen érvek és ellenérvek merülhetnek majd fel. A 
kint eltöltött időszak maximum 6 hónap lehetne, bár inkább kevesebben gondolkodtunk a képzés-
zárási kötelességek (szakdolgozat, portfólió elkészítése) illetve a kötelező szemináriumok miatt. Úgy 
gondoltuk, a nyelvszakos tanárszakos hallgatóknak mindenképp hasznos lenne az Erasmuson 
töltött gyakorlati idő, de senki elől sem lenne zárt ez a lehetőség.  
Harmadik szekció: A tanulmányisokkal közösen a kommunikációs kérdőív eredményeinek 
tanulmányi ügyekhez kapcsolódó részeit néztük végig minden karra levetítve, a felmerülő 
kérdéseket-problémákat megbeszélve. Tanárisokat érintő kérdés nem igazán merült fel ezalatt. 
Negyedik szekció: Az utolsó szekción megnéztük, hogy az egyes karokon mi működik jól és 
kevésbé jól a tanárképzésben, majd megoldási javaslatokat is gyűjtöttünk mindezek kapcsán. 
Végezetül elkezdtük egy rendezvény tervezését, ami minden tanárképzésben érintett kar hallgatói 
képviselői, mentorai, animátorai stb. számára lenne szervezve, valamikor az ősz folyamán, főképp 
csapatépítés céljából, mely megalapozná a leendő közös munkákat is. 
 

 
Pintér Kornélia 

tanárképzési szakterületi koordinátor 
tanarszk@ttkhok.elte.hu 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

Szociális és ösztöndíjas szekció 
 
 
A Szociális és ösztöndíjas szekcióban volt szerencsém dolgozni a vezetőképző hétvégéjén. A 
szekciót Bencze Norbert vezette Eszterhai Marcival – tehát a jelenlegi szociális alelnök a leendő 
szociális alelnökkel. Legfőképpen a következő féléves kiírásokkal foglalkoztunk, illetve emellett 
próbáltuk megismerni az egyes karok szokásait, működését ösztöndíjas szemmel, hogy esetleg 
elsajátítsunk egymástól újdonságokat.  
A pénteki szekciómunka során egy rövidke bemutatkozó kör után a szociális támogatások 
kiírásának végleges formájával foglalkoztunk. Ennek a lényege, hogy korábban a karok szociális 
tisztségviselői az előző féléves kiírást átnézték, kommentálták online és az esetleges felmerülő 
módosító javaslatokat tárgyaltuk meg itt, így az EHSZÖB elé már egy teljes kiírási tervezet kerülhet 
júliusban. Ez a folyamat az alaptámogatást, a rendkívüli szociális támogatást és a rendszeres 
szociális támogatást érintette. A legtöbb munkát utóbbi okozta, azonban nagyon komoly 
változtatásokra nem kell számítani, inkább csak egyértelmesítő lépések történtek, illetve magába a 
neptunos kérvényfelületbe is várhatóak finomítások, amelyek segíthetik a pályázókat a pontos 
leadásban és az elutasítás elkerülésében. A rendkívüli szociális támogatás és az alaptámogatás 
kiírásának előterjesztése is elkészült, ezekben sem várható nagyon komoly eltérés az előző félévhez 
képest, de természetesen apróbb változtatásokat beiktattunk. Fontos megemlítenem, hogy fixáltuk 
a dátumokat is a különböző karokra szabva, így ezek tudatában már most nyáron előre tudjuk 
tervezni a szeptemberi időszakot. Mindezen kiírások a hónap folyamán kerülnek majd tárgyalásra, 
természetesen az EHSZÖB szavazás lezártáig nem véglegesek és még bármilyen változás 
megtörténhet. A nap végén még tudtunk foglalkozni a gyakorlattárak frissítésével, ekkor került sor 
a rendkívüli szociális támogatás gyakorlattárának megalkotására, mivel ilyen eddig nem volt 
(korábban ezt is elkezdtük előkészíteni, de sok új javaslat született).  
A szombati napon Bencze Norbi tartott egy előadást az ösztöndíjak szabályzati hátteréről, kitérve 
a különböző jogszabályokra, rendeletekre és egyebekre. Ezután a kifizetésekkel kapcsolatos 
információkról volt szó – a Hallgatói Pénzügyek Osztályáról sajnos nem tudtak ellátogatni hozzánk, 
de küldtek anyagokat, amelyeket átnéztük és megtárgyaltunk. Többek között az elmúlt 6 hónap 
ISZTK keretből történt kifizetéseiről is láthattunk egy összesítőt, így megtudtuk, hogy közel 11 
millió forintból gazdálkodhatunk ősszel TTK szinten, ami bő 1 millió forinttal több, mint 
amennyiről korábban tudomásunk volt. Emellett az örömhír mellett azonban az is kiderült, hogy a 
pályázási határidőket a TTK Kari Ösztöndíjbizottsága komolyabban meg kell majd reformálja, ami 
valószínűleg elsőre szokatlan lesz a hallgatók számára, de bízom benne, hogy a közvetlen és nyitott 
kommunikáció megkönnyíti majd az átállást. A délelőttből még annyi idő maradt, hogy minden kar 
képviselője – egy kivétellel minden karról jelen volt valaki és szintén egy kivétellel mindenhonnan 
a szociális ügyekkel foglalkozó tisztégviselő képviselte a kart – ismertethesse a KÖB összetételét, 
működését, elnökét a saját karján.  
A délutáni munka alatt kezdetben az ISZTK ösztöndíjakat tekintettük át – itt típusra bontva 
minden kar képviselőke ismertette, hogy nála miképpen zajlik az adott ösztöndíjra pályázás, mi a 
lényege, kik jogosultak, mennyien szoktak belőle részesülni, stb. A sport ösztöndíjak tárgyalásához 
a sport szekció tagjai is csatlakoztak hozzánk, illetve a tudományos ösztöndíjak ismertetésekor a 
tudományos szekció tagjai is jelen voltak. Mindent összevetve ez egy viszonylag hosszú folyamat 
volt, de szerintem tanultunk egymástól. Mindenképpen érdekes volt megismerni a karok különböző 
szokásait, hiszen tényleg nagyon sokszínű mindenhol a rendszer és igen eltérő ösztöndíjakkal 
rendelkezünk egy egyetemen belül. A nap végén először Egervári György, szombathelyi ügyekért 
felelős alelnök látogatott el hozzánk, hogy a SEK-es hallgatók ösztöndíjproblémáival 
foglalkozzunk. Segítségével sikerült kialakítanunk egy olyan lehetőséget, amely – még ha 



ideiglenesen is -, de megoldhatja a szombathelyi hallgatók azon problémáját, hogy a kampuszon 
belül nagyon nehezen tudtak a különböző alapkarok miatt programokat szervezni és azokat 
megfelelően bepályázni ösztöndíjra, hiszen ahány kar, annyi szokás, pedig a szombathelyiek sokkal 
inkább kampuszjellegűen működnek, mint kari szinten. Végezetül a gazdasági szekcióval 
tárgyaltunk egy felvetésről, amelynek lényege annak a tisztázása lenne, hogy mi az, amit 
Iskolaszövetkezetből és mi az, amit ISZTK kereten belüli ösztöndíjból fizetnek ki a karok. Jelenleg 
ez nincs rendszerezve, ennek készült el egy első tervezete, amely még sok finomításra vár, de arra 
jutottunk, hogy megfelelő kiindulási pont.  
Az utolsó, vasárnapi összeülés folyamán egy új ösztöndíj kialakításáról tárgyaltunk és hoztunk létre 
egy ideigenes kiírási koncepciót – melyből azóta Bencze Norbert már elkészítette a végleges kiírási 
tervezetet és jelenleg is zajlanak róla a tárgyalások. Ez az új ösztöndíj egy nem kari, hanem egyetemi 
szintű művészeti ösztöndíj lenne, amely eddig nem létezett, így mindenképpen egy újdonsággal 
szolgálna a művészetekkel foglalkozók számára. Ezután a maradék időben a rendszeres szociális 
támogatás gyakorlattárát frissítettük, rengeteg javaslatunk volt és bízom benne, hogy könnyebbé 
teszi majd a szociális támogatás ügyeleti időszakát.  
Összességében azt mondhatom, hogy nagyon sok mindennel elkészültünk és végig konstruktív 
munka zajlott a szekciómban, ezért pedig mérhetetlenül hálás vagyok mind a többi szekció 
résztvevőnek, mind Bencze Norbinak és Eszterhai Marcinak. Természetesen a jó szociális 
tisztségviselő sose pihen, így a hétvége folyamán elkészült tervezetek további tárgyalása és 
EHSZÖB elé tárása zajlik, a szociális keret ösztöndíjainak kiírása pedig még a hónap végén 
várhatóan meg fog történni.  
Amennyiben bármilyen kérdés megfogalmazódott bennetek és szeretnétek, hogy részletesebben 
térjek ki arra, hogy az adott munkafolyamatnál mik történtek, nyugodtan keressetek emailben!  
 
 
 

Dohány-Juhos Nikolett 
Ösztöndíjakért felelős referens 

osztondij@ttkhok.elte.hu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Tudományos szekció 

 
 
A tudományos szekciót az újonnan megválasztott Bartók Bálint vezette (BTK). Öten vettünk részt 
a szekción, csak a PPK, a BGGyK, az IK, a BTK és a TTK képviseltette magát. Első körben 
megosztottuk egymással, hogy az ELTE különböző karain hogyan működik a tudományos élet, 
milyen lehetőségeik vannak a hallgatóknak a betekintésre a tudományos világba.  
 
A következő év célja az lesz, hogy a hallgatókat minél inkább sarkallja kutatásokban való részvételre, 
valamint, hogy tudatosítsa a hallgatókban, hogy a tudományos tevékenység nem kiváltság, hanem 
minden hallgatónak lehetősége, a TDK népszerűsítése.  
 
Pár konkrét elképzelés:  
- Diákok által tartott mini-konferenciák szervezése  

- Össz-ELTE Tudományos Börze (lesz ennek jobb neve is remélhetőleg ) 
 - A karok együttműködése releváns tudományterületeken az oktatói és hallgatói kapcsolatok 
kialakításával/ meglévő kapcsolatok útján  
- Facebook oldal létrehozása, ahol a pályázási lehetőségek, illetve pályamunkák/ TDK dolgozatok 
közlése (hogy mindenki tudja, mit csinálnak a többi karon) 
 - Instagram profil, hasonló indíttatásból  
 
Kiemelném itt a karok közti tudományos együttműködést, itt megfogalmazódott, hogy szükség lesz 
majd mediátorokra, akik a megfelelő embereket összehozzák, az azonban kérdéses, hogy a 
tudományos referens egymaga elbírja-e ezt a feladatot (…nem valószínű, mert rengeteg felé kéne 
szakadnia).  
 
Összességében hasznosnak tartom a szekción végzett munkát, szerintem rengetek konstruktív 
ötletet helyeztünk kilátásba. Abban egyet értettünk, hogy fentiekben megfogalmazott terveket 
szűrni kell és egyre-kettőre koncentrálni a ciklus folyamán, és ezek valósuljanak meg, de ezek nagy 
hatékonysággal és sikerrel. 
 
 
 

Imre Dóra 
jogsérelmi referens 

jogserelmi@ttkhok.elte.hu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Kommunikációs szekció 

 

2017.06.07. péntek 

Szekciónk kezdete bemutatkozással és egymás munkájának megismerésével telt, hiszen az utóbbi 
időben szinte minden részönkormányzatnál váltás volt a választások miatt. 

Különböző kommunikációs felületeket elemeztünk, melyeket használunk. Az azokban rejlő 
lehetőségek, hátrányok és nehézségek kerültek elő. Emiatt már másnap elkészült a TTK HÖK 
Instagram profilja. 

2017.06.08. szombat 

A délelőtt a rendezvényesekkel együtt telt, hogy a két terület képviselőit közös nevezőre hozzuk. 
Így a feladatunk egy fiktív rendezvény szervezése és annak marketing tervének felépítése volt. 

Az őszi vizsgaidőszakban elindult hallgatói kommunikációs kérdőív eredményeit vizsgáltuk meg. 
A kérdőív kitöltöttsége karunkra levetítve 70% (az üres kitöltések miatt 60%). A kérdőív 
eredménye sajnos önmagának teljesen ellentmond. A hallgatók egyrésze elégedett a kapott 
információkkal ők vannak kisebbségben. A többiek két táborra oszlanak közel egyenlő arányban, 
túl sok illetve túl kevés információ jut el hozzájuk. 

2017.06.09. vasárnap 

Továbbra is a kérdőívvel foglalkoztunk. A legtöbbször előforduló problémákat elemeztük és 
megoldási stratégiákat körvonalaztunk egymás tapasztalatai és a szakirodalom alapján. 

Összességében egy hasznos hétvégén vagyunk túl, habár óriási produktum nem keletkezett, a 
csapat összhangba került és ez jelentősen megkönnyíti majd a jövő évi együttműködést. 

 

Kovács Fanni 
kommunikációs referens 

kommunikacio@ttkhok.elte.hu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Rendezvényes szekció 
 
 

A hétvégi vezetőképző során négy 3-4 órás szekciómunkás blokkra került sor, melyből egyet a 
kommunikációs csoport tagjaival közösen tartottunk. 
A szekciómunkák első fázisában igyekeztünk megismerni egymást, majd az egyes karok különböző 
rendezvényeit. Megismertük a karok kulturális, tudományos, sport és szabadidős (buli) 
rendezvényeinek szokásait, hagyományait és lefolyási menetét. Az ismerkedős és ismeretszerző 
fázis után közösen megpróbáltuk összegyűjteni és megfejteni a rendezvények szervezésének 
nehézségeit, ide értve a karok hallgatóinak diverzitását és ebből fakadó eltérő igényeket, ami direkt 
hatással van az elért hallgatók számára. Körüljártuk a rendezvények szervezésének jogszabályi 
megkötéseit, az ebből fakadó pénzügyi nehézséget és a hallgatói segítők, szervezők munkájának 
honorálását is.  
A következő szekció a kommunikációs csapattal közös munkán alapult. Kisebb csoportokra osztva, 
egy különböző paraméterekkel rendelkező rendezvényt kellett megterveznünk és adott 
kommunikációs felületen hirdetni. A tervezés során figyelni kellett a szervezésbeli megkötésekre 
(pl sportnapnak kellett lennie, kötelező dress code, instagramos hirdetés, természet közeli 
helyszínen és egy nehézséggel, problémával pl: 200 dühös részvevő nem tud bejutni a 
rendezvényre). A munka során a rendezvény programjának tervezése után a marketingterv 
elkészítése is feladat volt, majd a munkacsoportok többi tagjának kellett prezentálni a közös munka 
gyümölcsét. 
A maradék két szekcióban az első során felvetődött szervezési problémák és akadályokról 
beszéltünk és kerestünk rájuk megoldást. Részletesen beszéltünk a közbeszerzési eljárásokról és a 
belőlük fakadó nehézségekről. Beszéltünk a Kancellária, és így a Szolgálgató Központ szerepéről 
az egyetemen és a kari rendezvények körül. Átbeszéltük a különböző megoldási lehetőségeket a 
nehézségekre, szó volt különböző jogi személyekről, akik hátteret tudnak szolgáltatni a 
rendezvényeknek, külön kisméretű (szakos buli, játékest) és nagyobb méretű (gólyatábor, gólyabál, 
összELTE buli) rendezvények esetén is. Bár elég ködös még az ELTE által birtokolt cég körül 
minden, de hosszú távon ebben lehet a megoldás a problémák egy részére. A munka során egy 
rövid beszélgetést folytattunk DJ PlattenZ-vel aki a hétvége során zenélt nekünk esténként. 
Beszéltünk a hang és fénytechnikákról és azok működéséről és általánosan az egyetemi buli 
kultúráról is. 
 

Rácz Gergely 
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Tanulmányi szekció 

 
 

 Az alábbiakban az EHÖK által szervezett vezetőképzőn való munkámról szeretnék 
beszámolni. A tanulmányi szekcióban nyolc személy vett részt, melyből négyen látjuk el tényleges 
is a tanulmányi ügyekkel kapcsolatos feladatokat. Összességében mindenki proaktív ötletekkel állt 
elő, s a hétvégén együtt töltött ülések és csapatépítő programok nagyban hozzájárultak ahhoz, hogy 
pozitívan vélekedjek a következő év tanulmányi ügyeiről. 
 Pénteken minden szekciótag vázolta, hogy mik történtek az ő karukon az utóbbi időben, 
milyen tervek vannak készülőben. Én a tantervmódosítások utolsó fázisait említettem meg, illetve 
az OHV kérdés kapcsán került elő, hogy tervezünk egy külön értékelő kérdőívet összeállítani oly 
módon, hogy annak végén néhány tanulmányi információval kapcsolatos kérdés is legyen, hogy a 
hallgatók általános tájékozottságát felmérjük. Utóbbira a kommunikációnk fejlesztése miatt van 
szükség. Ezzel kapcsolatban tervezzük még a meme-ek, illetve képek általi információközlést, mivel 
már a tanári szakirány-választásoknál ez a módszer jobban bevált, mint a hagyományos kör e-mail. 
Szintén említettem ezen az ülésen, hogy szeretnénk a karunkon előforduló rejtett hallgatói 
problémákat felmérni, nem feltétlenül csak tanulmányi kérdésekben, valószínűleg egy-két kérdés 
formájában szintén az értékelő kérdőív végén. Ezek az ötletek a többi kar képviselőinek is 
tetszettek, így valószínűleg közös kidolgozásra fognak kerülni. 
 A szombati nap első szekcióján a tematikával foglalkoztunk, megvizsgáltuk a HKR erre 
vonatkozó előírásait, illetve hogy azok mennyire teljesülnek az egyes karokon. A 
Természettudományi karon én vélek hiányosságokat felfedezni, s a későbbiekben szeretnék majd 
az oktatási dékán helyettessel egyeztetni a kérdésben. Mintaként szolgálhat az informatikai karon 
már működő rendszer, mely szerint az oktatóknak egy formanyomtatványt kell kitölteni a tárggyal 
kapcsolatban, mely magában foglal egy körülbelül fél oldal hosszúságú kurzusleírást, részletesen 
felsorolva az órán érinteni kívánt anyagrészeket. Erre a későbbiekben az oktatók és a hallgatók is 
hivatkozhatnak, ha problémák merülnének fel. Továbbá ez a tematika már év elején tartalmazná a 
számonkérés módját és a kötelező irodalmak listáját. Ezek a pontok jelenleg is a HKR részét 
képezik, így nem kell módosító javaslatot elindítani. 
 A szombat délutáni szekcióülést nem tudom sajnos teljesen produktívnak ítélni, mivel a 
tanári szekcióval voltunk összevonva, amiből sokkal többet is ki lehetett volna hozni. A szekció 
során a kari HÖK-ök általános megítéléséről szóló felmérés eredményeit vitattuk meg, ám ebben 
kevéssé merültek fel tanáris problémák, így az inkább számunkra volt érdekes. A válaszokból az az 
általánosítható probléma jött elő, hogy az egyszerre több csatornán való kommunikáció ellenére 
sem mindig történik meg az információátadás, mivel sokaknak elege van a körlevelekből, szöveges 
post-okból. Ez megerősítette a meme-ekben és képi anyagban, esetleg videó formátumban való 
kommunikációt a tanulmányi ügyek kapcsán.  
 A vasárnap délelőtti szekciónkon a közös munka jövőjéről beszéltünk, illetve az OHV 
nyilvánosságával kapcsolatos aktualitások kerültek elő. Az őszi szemeszterben legalább havi 
rendszerességgel szeretnénk workshopokat tartani, ahol a fent vázolt tervek kerülnek majd 
részletesebb kidolgozásra. 
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Gazdasági szekció 
 
 
A gazdasági szekció nagyrészt tanulással telt, mind a leendő EHÖK gazdasági alelnök, mind pedig 
részünkről, részönkormányzati gazdosok részéről. Velünk volt továbbá az EHÖK mostani és 
leendő irodavezetője is, ugyanis Tóth László, mindenki bánatára, már csak ebben a hónapban segíti 
a munkánkat. A hétvége során vendégül láttuk az ELTE Iskolaszövetkezet igazgatóságának két 
tagját, akikkel nagyrészt az ügyintézés további menetét beszéltük meg. Valamennyi karnál felmerült 
az igény, hogy leginkább a rendezvényhez köthető, de többnyire minden alkalmi/nem órabér 
elszámolású munka (pl.: cikkírás) díjazását megossza az Iskolaszövetkezeti kifizetések és az ISZTK 
keret közéleti jogcíme között. Ez egy reális igény, amit én is tudtam támogatni, annak ellenére, hogy 
a karunkon jelenleg épp az ISZTK keret tehermentesítése zajlik az Iskolaszövetkezet segítségével, 
ez az egységes irányelv a következő naptári évtől szükséges lehet. Továbbá egyeztettük a 
részönkormányzatok költség/keretigényeit is, ehhez átbeszéltük milyen költéseket tervezne az 
adott részönkormányzat, ha a számok nem számítanának. Az elgondolás ellenére többé-kevésbé 
sikerült a realitás talaján maradni. Határozott célja a megválasztott Gazdasági alelnöknek, Czinege 
Andrásnak, hogy az ETLE Hallgatói Önkormányzat működésére szánt forrást növelje nagyobb 
kancellári támogatás bevonásával, ehhez azonban át kell gondolnunk a költésigények és 
bejelentőinek realitását, a részönkormányzatok működési kereteire használt forrásallokációs 
modellt, valamint a részönkormányzati együttműködéseket, törekedni kell konszenzus kialakítására. 
Több ötlet is felmerült ennek margóján, az ELTE HÖK Gazdasági Bizottsága, valamint az 
Elnökség fog határozni később a forrásallokáció átalakításának lehetőségéről és módjáról. A 
rendelkezésre álló több pénz mindig jól hangzik, azonban nem veszti el közpénz jellegét, így reális 
felhasználást kell mögé tenni, különben haszontalan és káros is lehet, ezért igyekszünk majd tenni 
az elkövetkezendő időszakban. 
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